



General Terms and Conditions for Medical Privilege Programme for HSBC Banking Customers

1. Offers are applicable exclusively to HSBC Global Private Banking, HSBC Premier Elite, HSBC Premier and HSBC One customers ("**Eligible Customers**") of The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited (the "**Bank**") in the Hong Kong Special Administrative Region only. Please check with the respective offer providers ("**Partners**") for details.
2. The offers are only applicable at designated outlets and subject to products and/or service availability. Please check with the respective Partners for details.
3. The offers cannot be exchanged for cash, other products and services or discounts and are not transferable.
4. The offers are applicable to regular priced services or designated products and/or services only and cannot be used in conjunction with other offers and discounts (unless otherwise specified). Please check with the respective Partners for details.
5. The Eligible Customers may be asked to verify the identity as Eligible Customers by presenting the Eligible Customer's proof of eligibility (as acceptable by the Partners) before they are able to enjoy the offers. Please check details with the respective Partners.
6. Please check with the respective Partners for the dates on which the offers are available.
7. The offers shall be terminated immediately upon closure of the outlets or business shutdown.
8. In case of renovation or temporary suspension of the required services in any of the outlets of the participating Partners, no offers will be available. Please check with the respective Partners for details.
9. The offers and the products and/or services under the offers are subject to the Additional Terms and Conditions of the Bank as specified by the Bank, and also additional terms and conditions as specified by the Partners ("**Partner's Terms**"). In the event of any discrepancy or inconsistency between these General / Additional Terms and Conditions and the Partner's Terms, the latter shall apply and prevail. Eligible Customers should enquire the respective Partner and understand the details of the offer(s) before making reservation/ purchasing the relevant products and/or services. The Partners reserve the sole right to vary the Partner's Terms or refuse providing relevant products and/or services without notice to the Eligible Customers.
10. Prices and product/service/offer descriptions are provided by relevant Partners and are for reference only. Eligible Customers understand and accept that the Bank is not the supplier of such products/services/offers purchased and Eligible Customers should refer to the respective Partners for details. The Bank accepts no liability for the quality of products/services provided by the Partners. The Bank is not liable for any costs, losses or damages suffered by the Eligible Customers, product and/or service recipient and/or any third party arising from or in connection with the use of the Partners' products and/or services.
11. No person other than the Eligible Customer and the Bank (which includes its successors and assigns) will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of these terms and conditions.
12. The Bank and the respective Partners reserve the right to alter or terminate the offers and amend the offer terms and conditions at any time. The Bank and/or the Partners will not notify the Eligible Customer separately of any such change. In case of any disputes, the decision of the Bank and/or the respective Partners shall be final and conclusive.
13. In case of any disputes, Eligible Customers are required to present the relevant original sales receipts for further investigation by the Bank.

14. These terms and conditions are subject to prevailing regulatory requirements.
15. These terms and conditions shall be construed and governed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
16. In the event of any discrepancy or inconsistency between the English version and the Chinese version of this document and these terms and conditions, the English version shall apply and prevail.

Additional Terms & Conditions

1. General Terms and Conditions for Medical Privilege Programme for HSBC Banking Customers ("**General Terms and Conditions**"), together with these Additional Terms and Conditions, apply except to the extent of such provisions in the General Terms and Conditions that are varied and/or supplemented by these Additional Terms and Conditions. If there is any conflict between the General Terms and Conditions and these Additional Terms and Conditions, these Additional Terms and Conditions shall prevail to the extent of such conflict. Unless otherwise defined, capitalized terms used in these Additional Terms and Conditions have the same meanings as those used in the General Terms and Conditions.
2. Eligible Customers may purchase designated healthcheck plans provided by any of the Partners (as defined below) at special discounted prices or privileges (the "**Offer(s)**"):
3. The Offer(s) is/are valid until 31 December 2025 ("the **Offer Period**").
4. In order to enjoy the offer(s), the purchase of the offer(s) must be paid with HSBC Mastercard® Debit Card, HSBC Credit Card, HSBC UnionPay ATM Card or PayMe (SVF license no:SVFB002). The available payment methods at the partners may be varied, please check with the respective Partners for details.
5. Service recipients need not be the Eligible Customers. The Eligible Customers, and/or their respective family member(s) and/or friend(s) (as acceptable by the relevant Partners) can enjoy the offer(s) by presenting the Eligible Customer's proof of identity acceptable to the Partners upon registration at the Partners. Advance appointment with the Partners is required. When making appointment, please notify the staff of the Partners that the designated offer for Eligible Customers will be used. The staff of the Partners shall confirm the identity of the Eligible Customers by inspecting the relevant Eligible Customers' HSBC ATM Card, HSBC Premier Credit Card, HSBC HK Mobile Banking app, booking confirmation from the Medical Concierge hotline of Global Private Banking/ Premier Elite, or any other acceptable means by the Partners in order to enjoy the offer(s).
6. The offer(s) is/are only applicable at the Partners and the offering of the offer(s) is subject to the availability of the relevant services under the offer(s) at respective Partners and each service recipient's suitability to receive the relevant services as determined by the medical practitioners of the respective Partners.
7. The Bank reserves the sole right to vary the General Terms and Conditions and these Additional Terms and Conditions at any time without prior notice.
8. No person other than the Eligible Customers and the Bank (which includes its successors and assigns) will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Chapter 623 of the Laws of Hong Kong) to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of the General Terms and Conditions and these Additional Terms and Conditions.
9. "**Partners**" refers to Canossa Hospital, CUHK Medical Centre, Evangel Hospital, Gleneagles Hospital Hong Kong, Gleneagles Healthcare Wong Chuk Hang, Gleneagles Medical Clinic Central Hong Kong, Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road, Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan, HKBH Ambulatory Medical Centre, HKSH Eastern Medical Centre,

Matilda International Hospital, Precious Blood Hospital (Caritas), St. Paul's Hospital and Union Hospital.

*To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited

滙豐銀行客戶醫療計劃優惠一般條款及細則

1. 優惠僅適用於位於香港特別行政區的香港上海滙豐銀行有限公司（「**本行**」）的滙豐環球私人銀行、滙豐卓越理財尊尚、滙豐卓越理財及滙豐One客戶（「**合資格客戶**」）。詳情請向相應的優惠提供商（「**合作夥伴**」）查詢。
2. 優惠只適用於指定分店，額滿即止（如適用）。詳情請向各合作夥伴查詢。
3. 優惠不可兌換現金、其他貨品、服務或折扣，亦不可轉讓。
4. 除特別聲明外，優惠僅適用於正價服務或指定產品及/或服務。優惠不可與任何其他折扣或推廣優惠同時使用。詳情請向各合作夥伴查詢。
5. 在享有優惠前，合資格客戶可能會被合作夥伴要求展示合作夥伴所接納的文件證明其為合資格客戶的身份，方可享有優惠。詳情請向各合作夥伴查詢。
6. 請向合作夥伴查詢以了解優惠的適用日期。
7. 如合作夥伴分店停止營業，有關優惠將會停止。
8. 如合作夥伴於推廣期間進行裝修工程或暫時中止所需服務，有關優惠將會暫停。詳情請向各合作夥伴查詢。
9. 優惠及優惠下的產品及/或服務須受本行的額外條款及細則以及合作夥伴的額外條款及細則（「**合作夥伴條款**」）所約束。本一般/額外條款及細則及合作夥伴條款如有歧義，概以後者為準。合資格客戶應於作出預約/購買有關產品及/或服務前向合作夥伴查詢和了解此優惠的細節。合作夥伴保留隨時更改合作夥伴條款的獨有權利或拒絕提供相關產品及/或服務而毋須事前通知合資格客戶。
10. 價格及貨品 / 服務 / 優惠詳情由各合作夥伴提供以作參考。合資格客戶明白本行並非貨品 / 服務 / 優惠的供應商，詳情請向各合作夥伴查詢。對於合作夥伴所提供的貨品及服務質素，本行恕不承擔任何責任。若合資格客戶、產品/服務接受方及/或任何第三方使用合作夥伴的產品及/或服務而引起或與其相關的費用、損失或損害，本行恕不承擔任何責任。
11. 除合資格客戶及本行（及其繼承人及受讓人）以外，並無其他人士有權按《合約（第三者權利）條例》強制執行本條款及細則的任何條文，或享有本條款及細則的任何條文下的利益。
12. 本行及合作夥伴保留隨時更改或終止優惠或修改條款及細則的權利。本行亦毋須事前通知合資格客戶有關此更改。是次優惠如有任何爭議，本行及 / 或合作夥伴將保留最終決定權。
13. 是次優惠如有任何爭議，合資格客戶必須保留有關的銷售存根正本以作本行調查之用。
14. 本條款及細則均受現行的監管條例約束。
15. 本條款及細則受香港特別行政區法律管轄並據此解釋。
16. 本條款及細則的中英文版本如有歧義，概以英文版本為準。

額外條款及細則

1. 須受滙豐客戶醫療計劃優惠一般條款及細則（簡稱「**一般條款及細則**」），以及本額外條款及細則所約束，但被本額外條款及細則所修訂及/或補充之該等一般條款及細則條文除外。如一般條款及細則與本額外條款及細則之間有任何抵觸或不相符之處，有

關抵觸或不相符之處應以本額外條款及細則為準。除非另有說明，或者本額外條款及細則所採用的詞彙之定義與一般條款及細則相同。

2. 合資格客戶可以優惠價格或特權購買由合作夥伴（定義見以下）提供的特定健康檢查計劃（簡稱「優惠」）。
3. 本優惠有效期至 2025 年 12 月 31 日（「優惠期」）。
4. 合資格客戶須以滙豐Mastercard®扣賬卡，滙豐信用卡，滙豐銀聯自動櫃員機卡或 PayMe (儲值支付工具牌照編號:SVFB002)付款方可獲享此優惠。請向各合作夥伴查詢可用付款方式。
5. 服務使用者不須是合資格客戶。合資格客戶須於合作夥伴登記時，展示合作夥伴所接納的文件證明其為合資格客戶的身份，方可享有及/或使其家人及/或朋友亦可享有此優惠(須受有關合作夥伴所接納)。須提前向合作夥伴預約。預約時，請向合作夥伴職員表明將享用此合資格客戶指定優惠。合作夥伴職員將核對合資格客戶的身份(查核合資格客戶的滙豐提款卡 / 滙豐卓越理財信用卡 / 香港滙豐流動理財應用程式、查核透過滙豐環球私人銀行及滙豐卓越理財尊尚醫療禮賓專線預約、或其他合作夥伴所接納的方法)，以享用此優惠。
6. 此優惠只適用於指定合作夥伴，且此優惠的提供須受其項下的相關服務於各合作夥伴的服務供應量，以及各服務使用者是否適合接受相關服務（以各合作夥伴的醫生的決定為準）所限。
7. 本行保留隨時更改一般條款及細則以及本額外條款及細則的獨有權利而毋須事前通知。
8. 除合資格客戶及香港上海滙豐銀行（及其繼承人及受讓人）外，其他人士均沒權利根據《合約（第三者權利）條例》（香港法例第 623 章）執行一般條款及細則或本額外條款及細則的任何條文或享有任何該等條文的利益。
9. “合作夥伴”指嘉諾撒醫院、香港中文大學醫院、播道醫院、港怡醫院、港怡醫療(黃竹坑)、港怡醫院醫健診所（中環）、香港港安醫院–司徒拔道、香港港安醫院–荃灣、香港浸信會醫院日間醫療中心、養和東區醫療中心醫院、明德國際醫院、寶血醫院（明愛）、聖保祿醫院及仁安醫院。

借定唔借？還得到先好借！

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發